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روزنامه

جلسه  ششمین  در  نوری،  علی  حجت الاسلام  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
به  اشاره  با  جمعه  ائمه  سیاستگذاری  شورای  سخنگوی  مردمی  گزارش 
ائمه  جدید  انتصاب  هشت  در  جمعه  ائمه  سنی  میانگین  ساله   ۹ کاهش 
جمعه، گفت: معدل سنی ائمه جمعه از ۴۹.۶ به ۴۰.۸ رسیده است که با 
ائمه جمعه جدیدالورود، ۹ سال کاهش سن و جوان سازی داشتیم  ورود 
و در بومی گزینی نیز در هشت شهر از معدل ۷۵ درصد به ۸۷.۵ ارتقا 

پیدا کرده است.
درباره  جمعه  ائمه  پیگیری  به  اشاره  با  ادامه  در  نوری  حجت الاسلام 

نماز  خطبه های  در  جامعه  اقتصادی  و  فرهنگی  اجتماعی،  موضوعات 
این روزها گرانی هایی را شاهد  اقتصادی  جمعه تصریح کرد: در محور 
به  که  کردند  اشاره  نکاتی  به  خطبه ها  از  بخشی  در  جمعه  ائمه  هستیم، 
این موضوعات پرداخته و از دولت خواستند تا نظارت و ایجاد ثبات در 

قیمت ها را داشته باشند.
سخنگوی شورای سیاست گذاری ائمه جمعه با اشاره به برودت هوا و افت 
فشار گاز و لزوم رعایت الگوی مصرف، افزود: ائمه جمعه به این موارد 

اشاره داشته و خواستار رعایت بر اساس الگوی مصرف شدند.

سخنگوی شورای سیاست گذاری ائمه جمعه:

نماینده مجلس: 

مولدسازی با این روش بستر فساد 
را فراهم می کند

 شوراهای مختلف، گوی سبقت را در قانونگذاری

از مجلس ربوده اند

پیش بینی وام بلاعوض مسکن برای 
خانواده های کم درآمد

نماینده شیراز و زرقان با بیان اینکه مولدسازی اموال دولتی و واگذاری 
آن به بخش خصوصی خیلی نمی تواند در موضوع اقتصاد کشور گشایش 
و رونق ایجاد کند، گفت: متأسفانه واگذاری اموال دولت و شخصی سازی 
به معنی تولید و رونق اقتصاد نیست و این موضوع به منزله فروش داشته ها 

و دارایی های دولت است.
علی رضا پاک فطرت در گفت و گو با ایلنا با اشاره به اینکه قطعاً بنده 
با بازگشت اموال راکد به چرخه تولید موافقم، افزود: اما واگذاری اموال 

دولت از این طریق خیلی نتیجه قابل توجهی در بر نخواهد داشت.
دولت نباید به اموال سازمان ها چوب حراج بزند

عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس با بیان اینکه موضوع افزایش 
جمعیت توسط مقام رهبری یک موضوع بسیار پسندیده و منطقی است، 
ادامه داد: قطعاً افزایش جمعیت و نسلی که در آِینده وارد جامعه می شود 
باید از خدمات دولت استفاده کنند و از فضاهایی مانند درمانی، آموزشی، 
حمل و نقل و ... بهره ببرند و دولت نباید به راحتی به اموالی که دارد 

چوب حراج بزند.
فروش اموال دولت صرف هزینه های جاری کشور نشود

وی با بیان اینکه فروش اموال دولت نباید صرف هزینه های جاری کشور 
شود، بیان کرد: قطعاً پول حاصل از فروش اموال دولت باید به چرخه تولید 

بازگردد و درنهایت منجر به افزایش و ایجاد ارزش افزوده شود.
در  گذشته  سال های  در  متأسفانه  اینکه  بیان  با  زرقان  و  شیراز  نماینده 
موضوع حمل و نقل هوایی عملکرد موفقی نداشته ایم، تصریح کرد: قطعاً 
میزان استهلاک جاده، ریل، فرودگاه و ... در سال های گذشته بسیار زیاد 

بوده است.
عضو مجمع نمایندگان فارس با اشاره به اینکه نکته قابل تأمل در بحث 
فروش اموال مازاد این است که بعد از فروش آن قرار است دولت چه 
کاری را انجام دهد، گفت: با توجه به صحبت ها و تاکید رهبری اقتصاد 

کشور باید به صورت ساختاری بر طرف شود.
عضو مجمع نمایندگان فارس با بیان اینکه متأسفانه به رغم سر دادن شعار 
قرار  این مهم مورد توجه مسئولان  اما  اجتماعی  بر رعایت عدالت  مبنی 
نمی گیرد، گفت: شوربختانه مسئولان به جای اینکه سرمایه ها را برای حل 
مشکلات روزانه به کار گیرند باید در مرحله نخست هزینه ها را کاهش 
درست  سازی  فرهنگ  اینکه  به  اشاره  با  زرقان  و  شیراز  دهند.نماینده 
می شود،  اقتصادی  شکوفایی  باعث  مردم  توسط  انرژی  کردن  مصرف 
گفت: مصرف سوخت اتومبیل هایی که در ایران ساخته می شود یک و نیم 

برابر دیگر کشورهای دنیا است.
پاک فطرت با اشاره به اینکه استاندارد ساخته شدن منازل باعث می شود 

از  تا  نیاز است  این زمینه  یابد، گفت: در  بسیار کاهش  برق  تا مصرف 
ظرفیت های اقتصاددانان کمک ویژه ای بگیریم.

متأسفانه هر دولت و مسئول  اینکه  به  اشاره  با  عضو کمیسیون آموزش 
دانشگاه  ظرفیت یک  از  افراطی  به صورت  تنها  می آید  کار  سر  بر  که 
استفاده می کند، خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه حدود 1۰ دانشگاه برتر 
در کشور وجود دارد بنابراین می توان از ظرفیت این دانشگاه ها در جهت 

کاهش مصرف انرژی استفاده کرد.
تمام افراد از اموال دولت محافظت کنند

تا سرمایه  باعث می شود  انرژی  زیاد  اینکه مصرف  بیان  با  فطرت  پاک 
نفر  انتخاب هیئت ۷  بین برود، گفت:  از  نسل های آینده سوخته شود و 
جهت تعیین تکلیف فروش اموال دولت از نکاتی است که باید مورد توجه 

قرار بگیرد و معتقدم که همه باید از اموال دولت محافظت کنند.
وی با اشاره به اینکه ما به راحتی نباید اموال نسل آینده را پیش فروش 
کنیم، گفت: بی شک اقتصاد می تواند به مراتب بهتر از الان باشد و در این 

شرایط نیاز است تا چیدمان مدیران صحیح باشد.
افراد سر جای  در حال حاضر  اینکه  به  اشاره  با  زرقان  و  نماینده شیراز 
خودشان قرار ندارند، بیان کرد: بی شک این مهم سبب هدر دادن انرژی، 
بسیار  امکانات  دارای  ایران  قطعاً  و  می شود   .... و  انرژی  انسانی  نیروی 
به  مدیران  جابجایی  اینکه  بیان  با  آموزش  است. عضو کمیسیون  بالایی 
تنهایی نمی تواند اتفاقات مثبتی رقم بزند بلکه در این شرایط باید نگاه ها 
تغییر یابد، افزود: مدیرانی که قرار باشد به جای افراد فعلی بیایند باید در 
مرحله نخست توانایی اداره کردن مجموعه را داشته باشند وگرنه اگر قرار 
باشد مجدداً افراد از دانشگاه خاص و شهر خاص بیایند و مشکل فرد حل 

شود نه کشور، امری صحیح و منطقی نیست.
وی با بیان اینکه در حال حاضر کشور در مقابل فشارهای اقتصادی خوب 
دوام آورده است و ما همواره در جنگ به سر می بریم و باید در این جنگ 
از  تا  نیاز است  استفاده کنیم، تصریح کرد: در حال حاضر  بهترین ها  از 

بهترین افراد و مدیران استفاده شود.

نماینده شیراز و زرقان:

فروش اموال دولت نباید صرف هزینه های جاری شود
کشور در مقابل فشارهای اقتصادی خوب دوام آورده است

مدیرعامل شرکت گاز استان فارس خبر داد؛

افتتاح طرح های گازرسانی دو شهر،
 ۸۶ روستا و ۲۸۰ طرح صنعتی 

در ایام دهه فجر در فارس

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس از افتتاح و بهره برداری ۴۳ 
طرح زیرساختی و صنعتی در شهرک ها و نواحی صنعتی استان فارس با 

اعتباری افزون بر ۴۴۰ میلیارد تومان در ایام دهه فجر امسال خبر داد.
سرویس خبری/ خدیجه غضنفری: مصطفی هاشمی با بیان این مطلب در 
جمع خبرنگاران گفت: از این تعداد ۳۵ طرح عمرانی و زیرساختی است 
که با هدف توسعه و تکمیل زیرساخت ها در شهرک ها و نواحی صنعتی 

استان با اعتباری افزون بر ۸۰ میلیارد تومان اجرا شده است.
 ۳۶۰ سرمایه گذاری  با  صنعتی  واحد   ۸ بودن  بهره برداری  آماده  از  وی 
میلیارد تومان و اشتغال ۲۰۰ نفر در این ایام خبر داد و گفت: این طرح ها 

با سرمایه گذاری بخش خصوصی اجراشده است.
اینکه هم اکنون در  بیان  با  مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس 
دارد  قرار  واگذاری  مرحله  در  ناحیه صنعتی  و  ۶۳ شهرک  فارس  استان 

گفت: استان فارس در این زمینه عنوان دوم کشور را در اختیار دارد.
 هاشمی از ساخت و ساز ۴۴۶۰ واحد تولیدی و صنعتی با سرمایه گذاری 
اولیه 1۵ هزار میلیارد تومان در سطح شهرها و نواحی صنعتی استان خبر 
 ۸۰ از  بیشتر  فیزیکی  پیشرفت  با  واحد   ۵۷۵ تعداد  این  از  گفت:  و  داد 
با پیشرفت فیزیکی بین ۵۰ تا ۸۰ درصد در  درصد و ۴۹۷ واحد نیست 
با بهره برداری از این واحدها آینده  مرحله ساخت و ساز قرار دارند که 
صنعتی  واحدهای  از  بهره برداری  و  اشتغال  آمار  در  توجهی  قابل  جهش 

ایجاد خواهد شد.

نواحی  و  زیرساخت های شهرک ها  تکمیل  بخش  در  اینکه  بیان  با  وی   
صنعتی در یک سال گذشته اقدامات مؤثری انجام شده است گفت: در این 
مدت ۷۸ پروژه عمرانی و زیرساختی با اعتباری افزون بر یکصد میلیارد 
تومان به بهره برداری رسیده و ۵۸ طرح زیرساختی نیز با اعتباری افزون بر 

۲۳۲ میلیارد تومان در مرحله اجرا قرار دارد.
آب  تأمین  قرارداد  انعقاد  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
شهرک صنعتی برمشور شیراز، انعقاد قرارداد خرید انشعاب آب شهرک 
آب  تأمین  جهت  آبفا  شرکت  اولیه  موافقت  اخذ  بیضا،  دارویی  صنعتی 
شهرک صنعتی سروستان ۲ از محل پساب تصفیه خانه شیراز، انعقاد قرارداد 
و خرید انشعاب جهت تأمین آب شهرک صنعتی بزرگ شیراز با حجم ۴۰ 
لیتر بر ثانیه و خرید انشعاب و اجرای خط انتقال آب در شهرک صنعتی 
شهرک های  آب  تأمین  حوزه  در  اقدامات  جمله  از  مرودشت  فتح آباد 

صنعتی در این مدت یک سال اخیر عنوان کرد.
هاشمی بهره برداری از منطقه ویژه اقتصادی کازرون از اقدامات مهم در 
یک سال اخیر عنوان کرد و گفت: منطقه ویژه اقتصادی آماده استقرار 
واحدهای صنعتی صادرات محور شده است و بستر مناسبی را برای توسعه 

صنعتی و اقتصادی شهرستان کازرون فراهم خواهد کرد.
از  گفت:  کوچک  صنایع  از  شرکت  این  حمایت های  به  اشاره  با  وی 
ابتدای امسال تاکنون افزون بر ۲ میلیارد تومان یارانه به دوره های آموزشی 
فتورهای صنعتی و نمایشگاهی، کلینیک های صنعتی و خوشه های صنعتی 

پرداخت و این روند ادامه دارد.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس با اشاره به خدمات صندوق 
گفت:  صنعتی  شهرک های  در  کوچک  صنایع  سرمایه گذاری  ضمانت 
صندوق ضمانت سرمایه گذاری صنایع کوچک کسری وثایق کارآفرینانی 
که برای دریافت تسهیلات با کمبود وثیقه روبرو هستند را تا سقف ۵ 
این  از  صنعتگران  برخی  زمینه  این  در  که  می کند  صادر  تومان  میلیارد 

ظرفیت استفاده کرده اند.
هاشمی از احیای ۵۳ واحد راکد در شهرک های صنعتی فارس در دولت 

سیزدهم خبر داد گفت: این واحدها به چرخه تولید بازگشته اند.

درایامدههفجرصورتمیگیرد؛

وزیر بهداشت:

۴۳ درصد در حوزه دانش بنیان سلامت 
پیشرفت داشته ایم

تحلیل این خبر  را در صفحه اول 
بخوانید

وزیر آموزش و پرورش گفت: در طرح جدید شروع سال تحصیلی، زمان 
آموزش بر اساس ساعات مناطق مختلف تنظیم می شود.

آموزش  وزارت  طرح  درخصوص  مهر  با  گفتگو  در  نوری،  یوسف 
جبران  برای  افزود:  آموزان،  دانش  یادگیری  جبران  برای  پرورش  و 
یادگیری ها روشی باید برای دانش آموزان تهیه کنیم که هنوز نتیجه ای به 

جمع بندی نرسیده است.
کسر  جبران  برای  پرورش  و  آموزش  وزارت  راه های  از  یکی  وی، 
از  پس  مجازی  مدرسه  گفت:  و  دانست  مجازی  مدرسه  را  یادگیری 
برای  داریم  محدودیت هایی  شود.  فعال  می تواند  لازم  مجوزهای  ثبت 
اول  از  که  محدودیت هاست  این  از  یکی  آموزش  زمانی  تقویم  مثال 
نمی توانند  آموزان  دانش  همه  حال  هر  به  است.  شهریور  پایان  تا  مهر 
تابستان  در  اقدامی که  همان  باشند  داشته  مدارس حضور  در  تابستان  در 
تا  است  بررسی  حال  در  روش ها  این  مشابه  دادیم  انجام  گذشته  سال 

معرفی  کامل  صورت  به  برنامه  یک  تحصیلی  آینده  سال  ابتدای   برای 
شود.

با اشاره به سامانه برپا، افزود: خیرین و گروه های جهادی هم در  نوری 
سامانه ای به نام سامانه برپا حضور دارند که می تواند جزئی از این برنامه 
پنج  دایر شدن کلاس در روزهای  باشد.  دانش آموزان  یادگیری  جبران 
بار  نوروز  عید  روزهای  تعطیلی  است.  مطرح  نوروز  تعطیلات  یا  شنبه 
فرهنگی دارد و نمی توان مدارس را تعطیل کرد اما باید به گونه ای باشد 

که زمینه های فرهنگی را هم رعایت کنیم.
وی درخصوص تغییر زمان سال تحصیلی گفت: طرحی را مجلس آورد؛ 
زمان  طرح  این  در  دادیم؛  را  نهایی  نظر  فرهنگی  انقلاب  شورای  در  ما 
و  شود  تنظیم  مختلف  مناطق  ساعات  اساس  بر  تحصیلی  سال  و  آموزش 
دیگر محدودیت مهر تا شهریور را نداشته باشیم و در اقلیم های متفاوت 

زمان سال تحصیلی متفاوت باشد.

وزیر آموزش و پرورش مطرح کرد؛

آغاز سال تحصیلی بر اساس اقلیم


